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LOAN INSTRUCTION FORM (Drawdown) 貸款指示（提取貸款）
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The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited 香港上海滙豐銀行有限公司
To 致
Date 日期
This instruction is made pursuant to, and is subject to the Terms and Conditions of, the applicable facility documentation entered into between us and the Bank (as the same may be amended, supplemented and/or varied from time to time) (the “Facility Letter”).
本指示是根據我們與銀行之間簽訂的融資函（該文件可能不時修訂、補充和/或變更融資的條款）製定的，並受其條款的約束。 
Borrower Information 借款人資料
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Customer name  公司名稱
Contact e-mail 聯絡電子郵箱
Contact phone 聯絡電話號碼
Instruction type 指示類型
Contact name 聯絡人
Rollover with existing loan amount without scheduled repayment and prepayment
Please select the type of request you want to perform
Please include your business contact [e-mail].
聯絡電子郵箱
Please include your business contact [phone number].
請提供您的業務聯絡方式 (電話號碼)
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Drawdown 貸款
Drawdown Instruction 貸款指示
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Drawdown type 貸款類型
Drawdown to existing loan account number 提取入現有貸款戶口
Facility name/Purpose 貸款類別/目的
Specify other
Loan tenor 
貸款期限
Specify other tenor
指定期限:
天
星期
月
日期
If you choose a public holiday, your request will be processed on the next working day. The drawdown date available is based on the currency you've selected and the bank's cut off time for processing your request.
如果您選擇的日期是公共假期，您的請求將在下一個工作天處理。提款日期取決於您選擇的貨幣以及銀行處理您的請求的截止時間。
Drawdown date
提取貸款日期
Drawdown currency
提取貸款貨幣
This should be in line with the currency agreed in your Facility Letter or Agreement.
這應該與您的融資函中約定的貨幣一致。
This should be in line with the amount agreed in your Facility Letter or Agreement, as well as any funds you've already drawn down.
這應該與您的融資函中約定的貸款金額一致, 以及您已經提取的貸款金額.
Drawdown amount 
提取貸款金額
Interest period
利息期限
Specify other period
指定期限:
天
星期
月
日期
Does your Facility Letter give the option to select a benchmark rate/interest rate?
您的融資信函是否提供選擇其他基準利率/利率的選項？
是
否
Interest rate type
基準利率類型
You can find your rate type on your Facility Letter or Agreement.
您可以在融資函中找到您的利率選項。
Interest rate agreed with your Relationship Manager / Team
與您的客戶經理商定的利率
%
This should be indicated as all-in-rate.
這應表示為总的利率。
Auto Rollover 自動續期
If 'Yes' is selected, your loan will automatically rollover in-line with the interest period that you have selected in this form. Your loan will repeatedly rollover until it is repaid or you tell us otherwise.如果選擇‘是，您的貸款將根據您在此表格中選擇的利息期限自動展期。您的貸款將繼續展期直到償還終止或您另行通知我們為止。
是
否
Loan Proceeds Instruction 貸款存入指示
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Credit to HSBC Account 存入香港滙豐銀行戶口
是
否
Account for requested loan to be credited to
存入戶口號碼
Credited amount
存入金額
Account currency
存入戶口貨幣
Credited amount
存入金額
SWIFT code / Bank code of Beneficiary Bank
銀行國際代碼/銀行代號
Name of Beneficiary Bank
銀行名稱
Beneficiary name
存入戶口名稱
Beneficiary account number
存入戶口號碼
Account currency
戶口貨幣
Payment purpose
匯款目的
Others
Payment charges
匯款費用
Account number
戶口號碼
Account currency
戶口貨幣
SWIFT code of Intermediary Bank
中轉行的國際代碼
Name of Intermediary Bank
中轉行名稱
Payment reference
匯款信息
Repayment/Payment Instruction 還款指示
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Do you have a cash account with HSBC?
擁有開戶的香港滙豐銀行戶口
Repayment will be arranged via payment to the Bank.
還款將透過向銀行匯款的方式安排。
是
否
Same HSBC account to repay the loan principal and interest?  
使用同樣的銀行戶口償還貸款的本金和利息
是
否
Account to repay the loan principal and interest from 
償還貸款的本金和利息的銀行戶口號碼
Currency of repayment account for the loan principal and interest
償還貸款的本金和利息的銀行戶口貨幣
Account to repay the principal from
償還貸款的本金的銀行戶口號碼
Currency of repayment account for the principal
償還貸款的本金的銀行戶口號碼貨幣
Account to repay the interest from 
償還貸款的息的銀行戶口號碼
Currency of repayment account for the interest
償還貸款的息的銀行戶口號碼貨幣
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Rollover / Repayment Instruction
Rollover type
It includes the scheduled repayment and prepayment if any
Rollover with existing loan amount without scheduled repayment and prepayment
Rollover Instruction
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Loan account number
Rollover period
Specify other period
Auto Rollover
If 'Yes' is selected, your loan will automatically rollover in-line with the interest period that you have selected in this form. Your loan will repeatedly rollover until it is repaid or you tell us otherwise.
Repayment/Payment Instruction 
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Do you have a cash account with HSBC?
Repayment will be arranged via payment to the Bank
Same HSBC account to repay the loan principal and interest?  
Account to repay interest from 
Account to repay the principal from
Account to repay the interest from 
Rollover Instruction
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Loan account number
Repayment amount
Rollover period
Specify other period
Auto Rollover
If 'Yes' is selected, your loan will automatically rollover in-line with the interest period that you have selected in this form. Your loan will repeatedly rollover until it is repaid or you tell us otherwise.
Repayment/Payment Instruction 
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Do you have a cash account with HSBC?
Repayment will be arranged via payment to the Bank
Same HSBC account to repay the loan principal and interest?  
Account to repay the loan principal and interest from 
Account to repay the principal from
Account to repay the interest from 
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Repayment in Full 
Rollover Instruction
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Loan account number
Repayment/Payment Instruction 
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Do you have a cash account with HSBC?
Repayment will be arranged via payment to the Bank
Same HSBC account to repay the loan principal and interest?  
Account to repay the loan principal and interest from 
Account to repay the principal from
Account to repay the interest from 
Confirmations 確認
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We confirm that:
all conditions precedent and other conditions of utilisation as specified in the Facility Letter have been met;all representations and warranties as specified in the Facility Letter have been complied with and would be correct in all respects if repeated on the date of the proposed drawdown or rollover (as the case may be); and where the facility granted to us in the Facility Letter is a committed facility, no event has occurred which constitutes an event of default or a potential event of default (howsoever described in the Facility Letter).In case of inconsistency between the English and Chinese versions of this form, the English version shall apply and prevail.
我們確認:           1.   融資函中規定的所有先決條件和其他使用條件均已滿足；                       2.   融資函中規定的所有陳述和保證均已遵守，並且如果在以下日期重複，則在所有方面都是正確的擬議提款或展期的日期（視情況而定）；和                         3.   如果融資函中授予我們的融資是承諾融資，則未發生構成違約或潛在的違約事件（無論融資函中如何描述）。若本表格的中英文版本不一致，則以英文版本為準。
Auto Rollover 自動展期
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We acknowledge that:
this loan will automatically rollover upon maturity and at each subsequent maturity per the same tenor unless otherwise instructed by us;we must give at least two (2) business days’ prior notice to the Bank to cancel or amend this automatic rollover instruction;where the facility granted to us in the Facility Letter is an uncommitted facility, automatic rollover is subject to the Bank’s overriding rights as set out in the Facility Letter.我們確認:
           1.   除非我們另有指示，否則該貸款將在到期時自動展期，並在隨後的每個到期日按照相同的期限自動展期;
           2.   我們必須至少提前兩個工作天通知銀行取消或修改此自動展期指令;
           3.   如果貸款函中授予我們的貸款是非承諾貸款，則自動展期受銀行於融資函中載明的優先權約束。
Name of Authorised Signer(s) of the Borrower 借款人之授權簽署人姓名
Please use slash i.e. "/" to separate the names if there are more than one Authorized Signers.如果有多位授權簽名人，請使用“/”分隔姓名。
Authorised Signatories and Company Chop/Seal(s) 授權人簽署和公司印鑑
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